
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 
АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 
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26. октобар 2022. године  
НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 

са XXXII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 26. октобра 2022. године, у згради 
Скупштине АПВ, Владике Платона бб, Велика сала, са почетком у 10.05 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ 37.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
2.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 38.  САША НОВАКОВИЋ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
7.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
8.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
9.  ИВАНА ВУЈАСИН  45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
10.  БОЈАН ВУЛИН 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
11.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 47.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
12.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
13.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
14.  САЊА ДРАШКО 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
15.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 51.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
16.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 52.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
17.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 53.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
18.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 54.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
19.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 55.  ЗОРАН СИМОНОВИЋ 
20.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ  56.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
21.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 57.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
22.  КРИСТИНА КАРАИЋ 58.  ИВАН СТРИБЕР 
23.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 59.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  ЂУЛА КИШ 60.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
25.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 61.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
26.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 62.  СИНИША ТРКУЉА 
27.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 63.  ПЕТАР ЋИРОВИЋ 
28.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 64.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 65.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
30.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА 66.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
31.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 67.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 
32.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 68.  ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
33.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 69.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
34.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 70. СИМО ЧАБАРКАПА 
35.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 71. ДУБРАВКА ЏОЏО 
36.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ   

 
Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Маја Седларевић, Роберт Колар, Сандра 

Трифуновић Стојановић, Весна Ватић и Адријана Загорац. 
Такође, седници Скупштине није присуствовала Радмила Рађеновић, која је поднела Скупштини 

Града Новог Сада оверену писану оставку дана 24. октобра 2022. године и којој мандат одборника 
престаје даном подношења оставке, у складу са чланом 68. став 6. Закона о локалним изборима 
(„Службени гласник РС“, број 14/22). 

Седници су такође присуствовали нови одборници којима је потврђен мандат: Милан Ђурић, 
Кристина Жарић и Драган Хемон. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада  је отворила и њеним радом руководила  
MSc Јелена Маринковић Радмировић, председница Скупштине. 

Председница Скупштине је на основу службене евиденције о присутности 
одборника утврдила да седници Скупштине Града присуствује 70 одборница и одборника, 
односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  

 
Председница  Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Весна Ватић, Адријана Загорац, Маја Седларевић и Веселин Бојат обавестили 
да су спречени да присуствују седници. 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је у складу са 

чланом 50. став 4. Закона о локалној самоуправи, Милош Вучевић дана 24. октобра 2022. 
године поднео Скупштини Града писану оставку на функцију Градоначелника Града 
Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је указала  да се и ова седница Скупштине Града 

одржава у сали Скупштине Аутономне покрајине Војводине, и да ће се јављање за учешће 
у расправи и гласање, изузев за тачку за коју је прописано обавезно тајно гласање, 
спроводити дизањем руке и замолила  одборнице и одборнике  да се приликом учешћа у 
расправи представе, ради тонског записа.  

 
Имајући у виду да се седница Скупштине одржава у просторији у којој систем за 

електронско гласање није у функцији, а на основу члана 104. став 3. Пословника 
Скупштине Града председница Скупштине је предложила да се на овој седници 
Скупштине Града гласа дизањем руке, изузев за тачку: Избор Градоначелника, заменика 
Градоначелника и чланова Градског већа Града Новог Сада  за коју је прописано обавезно 
тајно гласање. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се на овој седници 

Скупштине гласа дизањем руке, изузев за тачку дневног реда за коју је прописано 
обавезно тајно гласање. 

  
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је Скупштина са 67 

гласова „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила предлог да се на овој седници Скупштине гласа 
дизањем руке, изузев за тачку дневног реда за коју је прописано обавезно тајно гласање. 

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен је одборницама и одборницима  у сазиву.  
 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
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- за тачку 5, о предлозима одлука о престанку мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада пре истека времена на које је изабран због избора на функцију. 

 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Након гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 68 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
- за тачку 6, о предлозима одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине 

Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је ставила наведени предлог на гласање. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила гласање  предложени дневни ред у целини. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова утврдила  
 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 
 

1. Оставка Радмиле Рађеновић на функцију одборника Скупштине Града Новог 
Сада 

2. Оставка Милоша Вучевића на функцију Градоначелника Града Новог Сада  
3. Предлог одлуке о поновном потврђивању мандата одборника Скупштине Града 

Новог Сада 
4. Избор Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа 

Града Новог Сада 
5. Предлози одлука о престанку мандата одборника Скупштине Града Новог Сада 

пре истека времена на које је изабран због избора на функцију  
6. Предлози одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 

Сада  
 
 
Председница  Скупштине је замолила Службу Скупштине да подели пречишћен 

дневни ред. 
 
На основу члана 90. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, а имајући 

у виду да се седница одржава у сали у којој мерење времена у електронском систему не 
функционише,  председница Скупштине је предложила да се расправа ограничи на пет 
минута за одборнике и десет минута за председнике одборничких група. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог.  

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 одборника 

гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 

Ад.број: 020-134/2022-I 
1. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА РАДМИЛЕ РАЂЕНОВИЋ НА ФУНКЦИЈУ ОДБОРНИКА  
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је у складу са 

чланом 67. став 1. тачка 9. и чланом 68. ст. 1, 2, 3 5. и 6.  Закона о локалним изборима, 
одборница Радмила Рађеновић поднела 24. октобра 2022. године оверену писану оставку 
на функцију одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, на 

основу поднете оставке, утврдила је Предлог одлуке о престанку мандата одборника 
Скупштине Града Новог Сада са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ 
ДЕЦУ, која  је  достављена  одборницама и одборницима уз допис од 25. октобра 2022. 
године. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес о предлогу одлуке. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила  на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Након  гласања, председница Скупштине је констатовала да је 69 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број:020-135/2022-I 
2. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА МИЛОША ВУЧЕВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ГРАДОНАЧЕЛНИКА  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике  да је на основу 

члана 62. став 4. Статута Града Новог Сада, а у вези са чланом 50. став 4. и чланом 66. 
став 4. Закона о локалној самоуправи, Милош Вучевић поднео Скупштини Града Новог 
Сада 24. октобра 2022. године писану оставку на функцију Градоначелника Града Новог 
Сада. 

 
Председница Скупштине је упознала одборнице и одборнике  да у складу са 

чланом 63. Статута Града Новог Сада, оставком Градоначелника престаје мандат 
заменика Градоначелника и Градског већа Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је констатовала  да, с обзиром на то да Скупштина Града 

решењем констатује да на основу поднете писане оставке Милошу Вучевићу престаје 
функција Градоначелника Града Новог Сада пре истека времена на које је изабран, 
престају и функције заменика Градоначелника  и чланова Градског већа пре истека 
времена на које су изабрани.   

 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине Града Новог Сада 

у трајању од 20 минута ради одржавања седнице Градске изборне комисије Града Новог 
Сада у сали 3 и Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања у 
Свечаном салону ради поновног додељивања мандата одборника и утврђивања предлога 
одлуке. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 11.20 часова.  
 
Председница Скупштине је констатовала  да седници Скупштине Града 

присуствује 72 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање.  
 
Ад.број:020-136/2022-I 
3. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОНОВНОМ ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА  
ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Градска изборна комисија Града Новог Сада је у складу са чланом 74. а у вези са 

чланом 73. став 1. Закона о локалним изборима поново доделила мандат одборнику 
Милану Ђурићу, са изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. 

 
 



6 

 

Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
размотрила је Извештај Градске изборне комисије Града Новог Сада и уверење о 
поновном избору за одборника и утврдила Предлог одлуке о поновном потврђивању 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Милану Ђурићу. 

 
Извештај Градске изборне комисије Града Новог Сада и Предлог одлуке Комисије за 

кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања подељени су одборницама и 
одборницима. 

 
Председница Скупштине је отворила претрес о предлогу одлуке. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог одлуке о поновном 

потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да су 72 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је 
Скупштина једногласно донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПОНОВНОМ ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА  
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад.број:020-137/2022-I 
4. тачка дневног реда 
 

ИЗБОР ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНАЧЕЛНИКА  
И ЧЛАНОВА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 

 
 
 Председница Скупштине је  указала  одборницама и одборницима да у  складу са 
чланом 43. став 3., а у вези са чланом 66. став 4. Закона о локалној самоуправи,  
председник Скупштине Града предлаже кандидата за Градоначелника из реда одборника. 

 
  Потом је председница Скупштине изнела и образложила  предлог кандидата за 
Градоначелника Града Новог Сада. 
 
 MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада: 
„Живот сваке заједнице подразумева постојање темеља, договора, разумевања и 
толеранције око питања која су од највећег значаја за њен живот и развој. А живот Града 
који је, историјски гледано, у кратком временском периоду прешао пут од градске вароши 
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преко слободног краљевског града до српске Атине и омладинске престонице Европе и 
Европске престонице културе подразумева и много више од тога. Град који је ове две 
последње престижне титуле стекао захваљујући пре свега богатству различитости у 
сваком смислу. Свом мултинационалном саставу, мултикултуралности, мултиконфесио–
налности, али брзом и богатом привредном, инфраструктурном и сваком другом развоју. 
Град по мери човека. Бити на челу једног таквог града није ни мало лак задатак и онај ко 
буде изабран да као први међу једнакима преузме изузетно одговорну дужност 
Градоначелника, свакако мора бити особа дорасла том изазову. Резултати остварени у 
нашем граду протеклих година намећу пред новог Градоначелника обавезу да уложи сво 
своје знање, енергију, ентузијазам, истрајност да заједно са својим сарадницима осмисли 
планове и програме који ће наш град одвести још један корак даље. Тај задатак ће бити 
још тежи јер ће на овој функцији наследити Милоша Вучевића човека који ће остати 
забележен у историји као човек који је три пута узастопно биран на ову функцију и који је 
резултатима свог рада оставио неизбрисив траг у животу нашег Града. Дозволите ми да 
искористим прилику да му се захвалим на свему што је учинио за наш Град и да му 
пожелим исто толико успеха на новој функцији где ће, сигурна сам, обављати са истим 
ентузијазмом, енергичношћу и истрајношћу. Данас имам велику част и задовољство да за 
новог Градоначелника Новог Сада предложим Милана Ђурића који је био најближи 
сарадник досадашњем Градоначелнику у сва три мандата и који је био увек на 
располагању по питању готово свих области живота нашег града. Рођен у Новом Саду, 
где је и одрастао и стекао образовање дипломиравши на Правном факултету 
Универзитета у Новом Саду 2002. године, стекавши звање дипломирани правник. По 
завршетку факултета, радио је као адвокатски приправник, а након положеног 
правосудног испита постаје адвокат и од 2005. године самостално обавља адвокатску 
делатност. Године 2012. изабран је за члана  Градског већа Града Новог Сада за управу и 
прописе и на тој функцији остаје два мандата. Све до 21. септембра 2020. године када је 
изабран за заменика Градоначелника Града Новог Сада. Обављао је и бројне друге 
одговорне функције у Градској изборној комисији, Покрајинској изборној комисији, као и 
Републичкој изборној комисији, Социо-економском савету Новог Сада, Управном одбору 
и Скупштини Фудбалског клуба „Војводина“, Скупштини Друштва ДЕС Нови Сад, као и 
Скупштини акционара а.д. Новосадски сајам. Његова брига о Новом Саду и чувању 
историјског и културног наслеђа Новог Сада највише се видело кроз деловање Радне 
групе за уређење Алмашког краја, где је био председник. Велики је љубитељ фудбала, 
природе и активног одмора, па тако и када има мало слободног времена најчешће га 
проводи у друштву породице и пријатеља. Нови Сад је био и остао његов град, град чијем 
је напретку и развоју посветио своје стручно и професионално знање, енергију, труд и 
рад. Даме и господо, због свега наведеног са пуним поверењем да ће достојно и доследно 
водити наш Нови Сад, путем развоја, напретка и будућност, предлажем Милана Ђурића 
за Градоначелника Новог Сада.“ 
 
 Председница Скупштине је указала  да  кандидат за Градоначелника, на основу 
члана 43. став 4. Закона о локалној самоуправи, предлаже кандидата за заменика 
Градоначелника из реда одборника, а на основу члана 45. став 2. наведеног закона 
предлаже кандидате за чланове Градског већа.  
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 Председница Скупштине је замолила кандидата за Градоначелника Града Новог 
Сада, Милана Ђурића, да изнесе и образложи предлог кандидата за заменика 
Градоначелника и чланове Градског већа. 
 

Милан Ђурић, кандидат за Градоначелника Града Новог Сада : „Најпре би желео 
да се захвалим председници Скупштине Града Јелени Маринковић Радомировић што ме 
је предложила да будем кандидат за Градоначелника Града Новог Сада. Драге колеге, 
почаствован сам што ћу наредне непуне две године уколико ме данас изаберете 
предводити победнички тим који је до јуче предводио мој велики пријатељ и колега 
Милош Вучевић. То значи да ће Нови Сад и у наредним годинама наставити политику 
која је чврсто трасирана 2012. године од када је Српска напредна странка на власти. 
Фантастични резултати које смо постигли у свим сферама живота су оно што нас 
обавезује да наставимо политику континуитета, да наставимо даљу борбу за наш Нови 
Сад, да Нови Сад настави да расте и развија се, да Новосађани имају што бољи животни 
стандард и што боље услов за живот, било да станују у центру или у приградским 
насељима, јер равномерни развој је окосница наше политике. Време пред нама доноси 
велике изазове и много рада, труда и одрицања. Важно је што свих ових година имамо 
стабилан буџет, стабилне финансије. Примера ради, пре десет година буџет Града је 
износио је 21.285.000.000,00 динара и то са износом узетих обвезница. Данас је буџет 
Града Новог Сада дупло већи и износи 40.808.000.000,00  динара. Ако неко има дилему 
како смо успели, довољно је да се окрене око себе, после 40 година у Новом Саду су 
отворене прве фабрике, опремљене су индустријске зоне, радили смо на подстицању 
улагања и страних и домаћих инвеститора и захваљујући потпуној промени привредне 
климе данас имамо најнижу стопу незапослености у историји Града Новог Сада. И 
настављамо даље, циљ нам је да ширимо списак великих компанија на коме се већ налазе 
и Континентал, БМТС, Бери Калебо, Аптив, Лир, Нидек. И даље ћемо активно радити на 
довођењу нових инвестиција, паралелно лобирајући да се све компаније које послују у 
нашем граду наставе да даље отварају своје дивизије баш овде и запошљавају 
Новосађане. Иначе, ми смо лидери по издвајању за програм запошљавања, од 2012. 
године за ове намене је издвојено 1.434.000.000,00 динара и било је обухваћено око 4.000 
лица са евиденције Националне службе за запошљавање. Од 2016. године за подршку 
Женском предузетништву издвојили смо 120.000.000,00 динара и тако смо подржали 
преко 480 привредница. Такође ми смо лидери када је реч и о подршци органским 
произвођачима и произвођачима производа са географским пореклом, младим 
пољопривредницима, а покренули смо и Програм подршке винарима. Наставићемо да 
развијамо Радну зону Каћ, која има огроман потенцијал наставићемо и са развојем 
индустријске зоне Север IV, али и са развојем нових индустријских зона. Наш циљ је да 
одржимо континуитет развоја и раст наше привреде јер већи буџет доводи до 
квалитетнијег живота и до бољег животног стандарда. Свесни смо кризе са којом се 
глобална економија суочава, али као што сам рекао захваљујући стабилним финансијама, 
учинићемо све да је Новосађани што мање осете. Зато од суграђана очекујем да као и 
сваки пут до сада, када су околности захтевале, буду солидарни, разумни и штедљиви и да 
личним примером покажемо колико волимо наш Нови Сад. Мораћемо да штедимо 
првенствено енергенте, јер нико у овом моменту не може да претпостави до којих размера 
ће бити глобална криза. Пратимо ситуацију и примењујемо мере и препоруке које 
добијамо од републичких власти и све ћемо чинити да ова зима прође што лакше. До 
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краја мандата пред нама је реализација стратешки важних развојних пројеката. Очекујем 
да у наредној години Нови Сад има три градилишта мостова, то је оно што су наши преци 
још средином прошлог века планирали, то је оно о чему смо деценијама сањали. Прве 
идеје о продужетку Булевара Европе уцртане су у План града Новог Сада још давне 1934. 
године. Данас је положај овог моста од изузетног значаја јер је део међународног путног 
коридора. Поред саобраћајних погодности за Град сигуран сам да ће постати његов 
симбол. Ове године почела је изградња тзв. петог моста који је део Фрушкогорског 
коридора и представља везу са ауто-путем Е-75 и будућим ауто-путем према Зрењанину, 
као транспортни коридор. Уједно ће бити обилазница од Новог Сада којом ће се 
растеретити камионски саобраћај из Партизанске улице. И када кажем градилиште три 
мостова мислим и на пешачко-бициклистички мост на стубовима некадашњег моста 
Франца Јозефа за који је у току израда пројектно-техничке документације. Идеја је да је 
веза бачке и сремске стране буде својеврстан зелени коридор спајајући Универзитетски 
парк са Ботаничком баштом, целину са мостом чиниће и постојећи тунел испод 
Петроварадинске тврђаве која ће бити реконструисан и прилагођен пешацима и 
бициклистима. И несумњиво је да ће овај мост бити велика туристичка атракција. 
Настављамо улагања у комуналну инфраструктуру. У претходним годинама изградили 
смо око 303 км канализационе мреже, док смо 17 км реконструисали. Изградили смо 
четири постројења отпадних вода, као и нову главну црпну станицу. Водоводну мрежу 
смо изградили у дужини од 135 км, реконструисали смо око 26 км, доградили смо 
Фабрику воде Штранд, осам бунара санирали. Настављамо реконструкцију нове 
канализационе мреже у насељу Подбара, у целокупном Алмашком крају, на Лиману I, на 
Лиману II. И ове године смо наставили да инвестирамо у Адице, Ветерник, Руменку, 
Видовданско насеље, Ченеј, Кисач и Садове у Петроварадину. Централно постројење 
отпадних вода у Роковом потоку један је од стратешких пројеката чија је реализација 
предвиђена у оквиру Пројекта „Чиста Србија“, који се финансира средствима из буџета 
Републике Србије, пројектована вредност је чак 130.000.000,00 еура. Још један од 
значајних стратешких пројеката Града за који је завршена пројектно-техничка 
документација је изградња регионалног центра за управљање отпадом за Град Нови Сад и 
Општине Бачка Паланка, Бачки Петровац, Беочин, Жабаљ, Србобран, Темерин и Врбас. 
Циљ је успостављање регионалног, савременог и ефикасног система управљања отпадом.  
Пројектована вредност прве фазе је 86.000.000,00 еура, за чију реализацију смо 
обезбедили 50% бесповратних средстава из Фонда Европске уније. Издвојио би још неке 
стратешки важне пројекте. У сарадњи са Владом Републике Србије настављамо да 
градимо станове за припраднике снаге безбедности, опредељена је нова локација на 
Булевару Европе коју ће Град комунално опремити. До сада је у насељу Југовићево 
изграђено 1.972 стана за припаднике снага безбедности, а Град је инвестирао 
1.600.000.000,00 динара у изградњу пратеће инфраструктуре. Коначно смо на корак до 
потпуне реконструкције једног од симбола Града Новог Сада Спортског и рекреативног 
центра „Војводина“. У току је израда пројектно-техничке документације, а сами радови на 
реконструкцији требају да почну почетком 2024. године. Уређење Алмашког краја у 
Новом Саду финансирамо заједно са Аутономном Покрајином Војводином и цео пројекат 
ће због сложености бити реализован у две фазе и трајаће шест година. Град Нови Сад је у 
претходних десет година издвојио преко 13.000.000.000,00 динара за путну привреду, 
односно реконструкцију и асфалтирање градских и приградских насеља. Са 
800.000.000,00 динара обезбеђених од Аутономне Покрајине Војводине ове године имамо 
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историјски буџет за ову намену у висини од скоро 2,2 милијарде динара. Зато до краја 
године планирамо да реконструишемо најфрекветније путне правце. Настављамо улагање 
у проширење мреже бициклистичког саобраћаја које до сада имамо скоро 100 км. Циљ 
нам је да Нови Сад учинимо препознатљивим и функционалним бициклистичким градом 
зато смо и први у Србији увели и субвенције за куповину бицикала. У циљу решавања 
проблема паркирања у централној зони Града, у току су радови на изградњи две јавне 
гараже, прва је у улици Модене која ће обезбедити 267 места на три подземне етаже. 
Након изградње почињемо и уређење тог дела градског језгра. Друга јавна гаража гради 
се управо овде код зграде Бановине са 167 паркинг места, две подземне етаже и зеленим 
кровом. И настављамо даље, очекује нас изградња подземне јавне гараже на Тргу 
републике и надземне гараже на углу Успенске и Шафарикове улице, као и проширење 
паркинг простора код главне железничке станице у Новом Саду. Настављамо улагање у 
области заштите животне средине за коју смо сада уложили 4.000.000.000,00 динара. 
Посадили смо скоро 24.000 стабала, после 30 година је Нови Сад добио нови парк на 
Новом насељу, а после 60 година започели смо изградњу Ботаничке баште. Наш циљ је да 
континуирано повећамо зелени фонд Града Новог Сада. Када је у питању област 
здравства у претходном периоду имали смо огромна издвајања и улагања. Изградили смо 
више домова здравља, многе реконструисали, инвестирали смо у реконструкцију Дома 
здравља на Лиману, великим успехом сматрам изградњу нове зграде Хитне помоћи, Дома 
здравља на Адицама, почетак изградње Дома здравља на Видовданском насељу. Започели 
смо реконструкцију Клиничког центра Војводина у Новом Саду, вредности скоро 
30.000.000,00 еура, а уз помоћ и подршку Републике изграђена је и Ковид болница на 
Мишелуку. У наредном периоду обезбедићемо средства за пројектно-техничку 
документацију за реконструкцију Дома здравља у Змај Огњена Вука и на Новом насељу, а 
сагледаћемо могућности за реконструкције Дома здравља на Телепу, Буковцу, као и 
објекат Дома здравља на Ченеју. У области образовања се такође много улагало, издвојио 
бих изградњу Музичко-балетске школе вредности 3,2 милијарде динара, затим 
надоградњу објекта Гимназије „Исидора Секулић“ у вредности 392.000.000,00 динара, 
изградњу Предшколске установе у Ораховој улици, у Ветернику и на Сајлову за наше 
најмлађе тренутно градимо два објекта Предшколске установе, један на Адицама и други 
у улици Мише Димитријевића. Градили смо и наставићемо да градимо и све друге објекте 
јавне намене за социјалну и другу заштиту. Јасан показатељ колико смо последњих 
година урадили за наше најстарије суграђане огледа се у десет објеката које смо 
изградили из темеља или реконструисали и савремено опремили. Потпуно је 
реконструисан објекат Поштанске 3 где је седиште Удружења пензионера Града Новог 
Сада, затим домови у Будисави, Кисачу, Ковиљу, Буковцу, Лединцима, Сајлову и Каћу. 
Представљају неизбрисив доказ бриге о нашим најстаријим суграђанима. Нашим 
пензионерима желим да поручим са ове говорнице да ћемо их и у будућности обрадовати 
новим просторима у коме ће се окупљати и дружити. Свих ових година изузетно нам је 
било важно да градски буџет конципирамо тако да имамо изражену социјално одговорну 
компоненту. Заједно са Републиком Србијом спроводимо нове мере пронаталитетне 
политике. Подсећам да је пре десет година издвојено 44.000.000,00 динара на име 
финансијске помоћи породицама са новорођенчад, а данас издвајамо скоро 120.000.000,00 
динара. Такође, Град Нови Сад већ годинама обезбеђује бесплатан боравак малишанима у 
Предшколској установи „Радосно детињство“ и субвенционишемо боравак за малишане 
који иду у приватне вртиће. И овог 1. септембра су од свог града добили бесплатне 
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уџбенике. У години у којој се одржавају програми у оквиру Европске престонице културе 
поносни смо на све што је та престижна титула донела, посебно на легате који остају и 
након 2022. године када она прође. Изграђен је Дом културе у Футогу, Дом културе у 
Руменци, Културна станица Еђшег, Културна станица Свилара, Мађарски културни 
центар, објекат културне станице у Степановићеву, Дом културе у Буковцу, 
реконструисана је кућа Бана Јелачића, изграђена Кинеска четврт, колоквијално сада 
названа Дистрикт. И то је само део, али је важно да истакнемо и да ћемо улагање 
наставити у наредном периоду. Ово је у најкраћем о урађеном и нашим плановима до 
краја мандата, стабилан буџет, инвестиције, улагање у развојне пројекте и подршку свим 
сегментима друштва то су циљеви које смо зацртали још 2012. године. Мени је лично 
велика част што могу да наставим и водим победоносни тим који је десет година 
предводио мој пријатељ и колега Милош Вучевић и остваривао фантастичне резултате. 
Трудићу се да оправдам поверење које ми је указано и да радим још више, да радим 
предано и марљиво на остварењу свих планираних циљева. Наш Нови Сад заслужује да 
буде поносан на све нас исто као и што сви ми требамо да будемо поносни што можемо 
да га ословљавамо са нашим градом. Време које је пред нама носи бројне изазове, неће 
бити ни лако ни једноставно. Очекујем и помоћ подршке од Владе Републике Србије јер 
смо били уједињени око пројеката. Уосталом сада ће у тој влади бити човек који најбоље 
зна шта је у интересу Новог Сада и како се за њега бори. Искористио би и овом приликом 
да му још једном пожелим срећу и успех у даљем раду. Велика ми је част и привилегија, 
али и огромна одговорност ако будем изабран за Градоначелника Новог Сада, Српске 
Aтине и Европске престонице културе учинићу све да наш град и даље економски јача, да 
се развија, да расте, да се модернизује, да имамо  најбоље вртиће, школе, домове здравља, 
да наши стари буду поштовани, да враћамо нашу памет расуту широм света, да 
непрестано градимо нове мостове. Даме и господо новосадски одборници, дозволите ми 
да вам представим тим који ће предводити Нови Сад у наредном периоду. За заменика 
Градоначелника Игора Црнобарца предлажем, за члана Градског већа за буџет, финансије 
и инвестиције Адријану Месаровић, за члана Градског већа за привреду Милорада 
Радојевића, за члана Градског већа за социјалу, заштиту и бригу о породици и деци 
Бранку Бежанов, за члана Градског већа за управу и прописе и урбанизам Милована 
Амиџића, за члана Градског већа за комуналне послове Здравка Јелушића, за члана 
Градског већа за саобраћај и путеве Александра Кравића, за члана Градског већа за 
образовање Дину Вучинић, за члана Градског већа за културу Далибора Рожића, за члана 
Градског већа Драгана Стајића, за члана Грдског већа за спорт и омладину Огњена 
Цвјетићанина и за члана Градског већа за имовину и имовинско-правне послове и 
заштиту животне средине, одржив развој и енергетску ефикасност Миру Раденовић. 
Дужност коју ћу данас преузети ако ви одборници тако одлучите схватам као велики и 
частан задатак као ретку привилегију и обавезу да радим за свој град и за своје комшије. 
Обећавам да ћу као Градоначелник бити потпуно посвећен борби за још напреднији и 
модернији Нови Сад. Живео Нови Сад, живела Србија.“ 
 
 Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
 У претресу су учествовали: Ђурађ Јакшић, Слободан Цветковић, Сања Драшко, 
Бојан Радојевић, Ђула Киш, Бојан Вулин, Саша Новаковић, Славенко Унковић и Божидар 
Протић. 
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 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „По природи ствари као опозициона политичка партија у 
Граду Новом Саду и као опозициона одборничка група у Скупштини Града Новог Сада 
Српска радикална странка ће гласати против избора Градоначелника, заменика 
Градоначелника и чланове Градског већа. Ми српски радикали никада нисмо се бавили 
детаљном неком дубинском анализом персоналних решења које предлаже владајућа 
већина, нити ћемо то чинити данас. Изузетак су само екстремни случајеви када се на 
високе државне функције предлажу људи са проблематичним биографијама и они који су 
осведочени у субверзивном деловању, у деловању против наших националних и 
државних интереса. У том случају српски радикали су немилосрдни, брутални и спремни 
смо да у потпуности вербално растуримо такве појединце. Видите и сами шта је остало од 
Зоране НАТО Михајловић, Небојше Стефановића.“ 
 
 Председница Скупштине је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у излагању и 
замолила га да се држи теме дневног реда. 
 
 Ђурађ Јакшић: „То је тема... Златибора Лончара и Гордане Чомић, није остало 
ништа, буквално није остало ни паперје. Као председник Одборничке групе Српске 
радикалне странке искористићу ову прилику да у неколико реченица прокоментаришем 
предлог да Милан Ђурић буде будући Градоначелник, а Игор Црнобарац, заменик 
Градоначелника Новог Сада. Опште познато је да српски радикали увек и искључиво 
говоре истину и ништа друго осим истине зато нам се веома тешко и супротставити у том 
вербалном погледу, у вербалном смислу. Стицајем околности Милана Ђурића познајем 
можда боље него сви у овој сали, познајемо се више од 30 година, зато што смо ишли 
заједно у школу, чак и у исти разред и без обзира што припадамо различитим политичким 
партијама и без обзира што у овом тренутку се налазимо у политичком смислу на 
супротстављеним странама, дакле он је човек власт, ја сам опозиција, за Милана Ђурића 
могу да кажем да је у питању један образован, сталожен, стабилан и честит човек. Дакле, 
ту нема никакве дилеме. Са друге стране Игора Црнобарца апсолутно не познајем, али је 
утисак нас српских радикала за ове две и по године у Скупштини Новог Сада да је у 
питању образован, пристојан, млад и перспективан човек. Е сада да ли су ова наша 
сазнања и ови наши лични утисци довољни за квалитетно руковођење Градом. Па, 
наравно да нису, потребан је један тим квалитетних људи, стручних, поштених, вредних, 
потребан је јасан план и програм развоја Града и прецизно издефинисани приоритети, ако 
тога не буде од тог посла неће бити ништа. Ако и даље наставимо да комуналне проблеме 
гурамо под тепих и водимо популистичку политику, а пожаре по јавним предузећима 
гасимо милионима из градске касе, у једном моменту ти проблеми ће кулминирати и доћи 
ће до експлозије у нашем комуналном систему. То је став Српске радикалне странке. 
Српски радикали очекују од новог Градоначелника и заменика Градоначелника да имате 
мало више слуха, односно да покажете мало више слуха за иницијативе и предлоге који 
долазе од стране Српске радикалне странке. Зашто сматрамо да је то значајно? Па зато 
што свака озбиљна власт итекако помно прати и ослушкује шта говори озбиљна 
опозиција. А не постоји озбиљнија опозиција у новосадском парламенту од Српске 
радикалне странке. То је ваљда већ свима јасно. Приметили сте да ми нисмо класична 
опозиција која критикује ради критике, и која испред сваке предложене одлуке ставља 
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неки негативан знак и минус, напротив, увек се трудимо да предложимо конкретна 
решења и да их детаљно образложимо. А одавно смо као политичка партија која постоји 
32 године превазишли оне дечије болести и знамо политичку сујету да оставимо по 
страни и да подржимо одлуке које су у интересу људи који живе у Новом Саду. Тако смо 
се до сада понашали у овом скупштинском дому, тако ће бити и у наредном периоду. 
Међутим, ако вас ухватимо у доколици, незаинтересоване, на спавању или не дај Боже у 
криминалу, будите сигурни да ће српски радикали по вама тући тешком политичком 
артиљеријом. Користим ову прилику да у име Српске радикалне странке честитам 
Милошу Вучевићу избор на високу државну функцију. Милошу Вучевићу је поверен 
један од најзахтевнијих и у овом тренутку можда и најтежих ресора, одбрана земље, 
поготово имајући у виду прилично компликовану ситуацију на глобалном плану и 
имајући у виду ситуацију да се ми као држава и народ налазимо окружени поприличним 
бројем осведочених српских непријатеља. Српска радикална странка очекује да ће нова 
српска Влада одупрети се овим притисцима западних хохштаплера, ни по коју цену не 
смемо.“ 
 
 Председница Скупштине је поново прекинула одборника Ђурађа Јакшића у 
излагању и замолила га да не вређа достојанство Скупштине и да пази на речник.  
 
 Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе ДР ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ-СРПСКА 
РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Дајте допустите ми имам још један минут. Ни по коју цену не 
смемо увести санкције братској Руској федерацији, а по сваку цену морамо бранити и 
одбранити и Републику Српску и сачувати Косово и Метохију. Даме и господо, српски 
радикали се најискреније радују свакој победи, сваком успеху Новог Сада, вама желимо 
успех у раду, честитамо вам избор на функцију, а ми ћемо остати онај прави корективни 
фактор у Скупштини Града и рекао бих глас народа и глас разума у Новом Саду.“ 
 
  Слободан Цветковић, председник Одборничке групе “Социјалистичка партија 
Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС) “ : „ Ја ћу краће, било је логично да се јавим пре 
Ђурађа Јакшића, с обзиром да појединачно наша одборничка група Социјалистичке 
партије Србије – Јединствене Србије је друга по снази одборничка група у овом 
парламенту и група која изузетно добро сарађује, једноставно сарађивала са претходним 
Градоначелником и замеником Градоначелника и будућим Градоначелником. Желим да 
кажем и да се захвалим на сарадњи господину Вучевићу који је, као што је речено, 
отишао на једну високу и велику државну функцију. Апсолутно је, овај локални ниво 
превазишао већ пар година уназад. Оно што је квалитет наше заједничке сарадње 
изнешено је и у експозеу будућег Градоначелника где је практично направљена једна 
ретроспектива свега онога што је учињено, а где смо и ми партиципирали као коалициони 
партнери. Нормално, честитам на тој будућој функцији Милошу Вучевићу и желим да 
кажем да ће Новосађани поред Милоша Вучевића добити још једног министра овог пута 
из редова наше коалиције Јединствене Србије – Социјалистичке партије Србије, Радета 
Басту, тако да је то један охрабрујући, ајде да кажемо, политички тренд да Нови Сад 
добија своје посебно место у Републичком парламенту. Као што сам рекао сарадња је 
стварно била фантастична ми ово процењујемо као једно полувреме, наставак добрих 
коалиционих односа кадровски смо практично остали у истом саставу, причам што се 
тиче нас, мада ни неких посебних промена нема. Што се тиче Милана Ђурића ја морам да 

https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
https://skupstina.novisad.rs/sps-js/
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кажем да је било изузетно задовољство до сада сарађивати са њим у овој улози у којој је 
био, ако би некако требали да дефинишемо њега онда би могли да кажемо да је овако 
прави Новосађанин, човек који је породичан, којио је образован, који је добар друг и 
пријатељ и који је одговоран и како би то ми чак некад колоквијално рекли гари, тако да 
имамо нашег Милана са којим мислим да ћемо сви заједно успети да направимо све оно 
што је неопходно да се квалификујемо пред грађанима Новог Сада и да наставимо да 
водимо Град и 2024. године. И по аплаузу и по овом нашем обраћању јасно вам је да ћемо 
подржати овај предлог.“ 
 
 Сања Драшко, председница Одборничке групе „АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ.“: „Велика част наравно данас обратити се са ове говорнице у овако 
заправо лепим поводима. Уз велику захвалност нашем Градоначелнику Милошу 
Вучевићу за све што је за Нови Сад урадио у свом историјском мандату за овај град, а 
урадио је заиста много, историјски много добрих ствари за наш град и за наше грађане, 
Одборничка група Српске напредне странке му такође жели пуно успеха на новој 
позицији и без сумње да ће обе позиције своје у будућности једнако добро, а ми се надамо 
и још боље обављати у корист сада и целе Србије. Влада је дакле предложена, наш 
најбољи Градоначелник је отишао у Министарство одбране, оно што се данас дефинише, 
да је јако изазовно на његовом путу, ништа мање није било изазовно наравно ни преузети 
Нови Сад од оних представника бившег режима, од представника жутог режима, од оних 
који су наш град практично довели до ивице колапса, да не кажем да нам је заиста и 
комунални систем био на коленима у том моменту, да су нам фабрике биле затворене, да 
су нам људи остајали без посла, да смо заиста имали један тежак период. Он је као први 
међу нама тада и сада и Српске напредне странке преузео одговорност да Град изведе 
просто на прави пут. Данас смо му захвални и сви овде појединачно посебно све моје 
колеге које би волеле да се јаве за реч и похвале и захвале се за све оно што је урађено у 
нашем граду. Оно што посебно ценимо је била доследна политика, равномерног развоја 
Града, и домаћинско понашање господина Милоша Вучевића, а на даље, оно што је наш 
понос данас, нас из Српске напредне странке пре свега јесте да имамо овако доброг 
кандидата за наследника и да у својим редовима имамо добре кандидате за наставак овако 
добрих резултата, за наставак довођења инвестиција, за отварање нових радних места, за 
практично један гарант да се ни од једне инвестиције неће одустати, да ћемо сваку 
спровести онако како смо је тимским радом до сада замислили. Тај тим остаје исти што је 
нама наравно посебно драго, јер ми победнички тим зашто бисмо мењали. Заиста је без 
сумње свих нас наравно који Вас господине Ђурићу добро познајемо, Ви се десет година 
уназад итекако свакодневно бринете за овај град, бринете за добробит наших суграђана, 
Ви сте итекако заокупљени били десет година решавањем свега на добробит Новосађана, 
Ви овде нисте нама нови, али сте нам свакако веома драго виђени на будућој позицији. 
Нема сумње поштовани да ће Вама господине Ђурићу лакше бити да водите Град након 
таквог претходника него што је господину Вучевићу то некада било. Ми у Вас не да не 
сумњамо, него смо потпуно сигурни да са Вама нас очекују још бољи резултати, још 
бољи циљеви за добробит Новосађана, немамо сумње у то, у Ваш избор и у ово што сте 
нам данас предложили. Сматрам да нема потребе нешто посебно додатно никога да 
хвалим, мислим да досадашњи резултати о вама пуно говоре, ово је једна велика част 
Одборничке групе. Одборничка група Српске напредне странке ће наравно како волим да 
кажем са обе руке подржати и гласати за и честитамо свима.“ 
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 Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „ Ево данас, на данашњој седници завршава се десет 
година од како је господин Милош Вучевић био Градоначелник постављен за 
Градоначелника Новог Сада и можемо констатовати да је то била деценија велике 
политичке стабилности, неспорна је већина која је све то време функционисала и 
одређена јел тако финансијска стабилност која је постојала све време у Новом Саду. По 
нама из Нове Демократске странке Србије могло је можда за тих десет година да се уради 
више. Много је започетих пројеката,  пуно је оних којих је завршено, али и много оних 
који до сада нису завршени. По нама, пропуштена је прилика од десет година стабилности 
да се  направе мега пројекти за Нови Сад и ви знате да ми стално подцртавамо да је можда 
могло за тих десет година имати више храбрости и више елана да се реше неки кључни 
велики проблеми односно направе велики пројекти у Новом Саду. Ми то увек 
спомињемо, пречистач отпадних вода, спомињемо решавање јавног градског саобраћаја 
где ми предлажемо, јел тако, увођење елемената шинског саобраћаја али и регионална 
депонија и можда неки још други мега пројекти за Нови Сад. Много тога је започето и 
изгледа да ће неко други убирати ловорике завршених пројеката а не господин Вучевић у 
чијем мандату је толико тога започето. Такође, ми сматрамо да је овај период од десет 
година обележило неколико по нама изузетно негативних ствари, а то је енормна 
станоградња празних квадрата, стихијски урбанизам, тензије у политичком животу и у 
политичкој комуникацији. Господину Милошу Вучевићу ми из Нове Демократске странке 
Србије честитамо на избору на нову функцију која је изузетно важна за нашу земљу и наш 
народ, и желимо успех у раду наравно, али за нас је јако интересантно и ево одмах 
скрећемо пажњу на то питање размене непокретности између Војске Републике Србије и 
Града Новог Сада. Мислим да нико неће боље то разумети од господина Вучевића, јер у 
питању су Транџамент, у питању је Дом војске, али и можда најинтересантније питање 
Морнарице. Тако да у том смислу очекујемо да ће та тема доћи у фокус будућег 
министра, а што је изузетно значајно за све нас овде и за грађане Новог Сада. Што се тиче 
господина Милана Ђурића, ми желимо, јер и очекујемо, да ће већина изгласати наравно 
овај предлог, желимо да пожелимо успех у раду на корист Новосађана, на корист свих 
нас. До сада господин Ђурић је показао изузетну пристојност и уважавање политичких 
опонената за које су такође гласали грађани Новог Сада и ми се надамо да ћемо на такав 
новосадски начин наставити даље да функционишемо у овом дому и да ће од тога, 
наравно од те добре комуникације грађани Новог Сада имати користи. Неће му бити 
једноставно, глобалнла криза и ситуација је таква да ће бити изузетно велики изазови који 
ће бити постављени пред новог Градоначелника, а мандат од две и по године можда неће 
бити довољан да покаже све своје квалитете на овој функцији. Али, остаје нам наравно да 
све то ставимо пред тест времена. Видећемо колико ће бити самосталан у одлучивању и 
неспорно и по досадашњем његовом искуству, а и по предлогу за чланове Градског већа и 
за заменика да ће политика највероватније бити јел тако политика континуитета. Што се 
тиче наше одборничке групе Нове Демократске странке Србије – Милош Јовановић ми 
ћемо остати опозиција у овом дому, наставићемо са нашим упорним, истрајним 
опозиционим радом, покушаваћемо да све што је могуће поправимо за корист 
Новосађана, све што је лоше да критикујемо, максимално критикујемо, дајемо нове идеје 
и предлажемо нове пројекте и све што је добро за грађане Новог Сада. Нећемо се либити 
да подржимо добре ствари, али пошто смо ми чувени, јел тако, по нашој креативности ми 
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ћемо и даље предлагати оно што сматрамо да је добро за грађане Новог Сада. Нећемо сада 
нешто пуно причати о кадровским решењима, јер осим младог господина Црнобарца, који 
треба да заузме фотољу, односно да буде постављен на функцију заменика 
Градоначелника, о коме заправо стварно до сада немамо некаква искуства и надамо се да 
ће се добро показати на тој функцији наравно у корист грађана Новог Сада. Остатак 
предложених су сви већ били на тим функцијама. Ми, кажем, нећемо сада коментарисати 
све те предложене кандидате али једно име које смо спомињали претходне две и по 
године морамо да споменемо и данас. Претпостављам да вам је јасно да је у питању 
господин Александар Кравић који ето и на данашњој седници није присутан. Ми све 
време причамо да је ситуација у саобраћају у Новом Саду изузетно лоша и да мора нешто 
да се ради по том питању. Ми сматрамо да човек који носи функцију члана Градског већа 
за саобраћај мора да спава и да се буди са питањима у вези са саобраћајем у Новом Саду. 
Нарочито имајући у виду колико је тешка ситуација. Такође скрећемо пажњу јавности 
Новосађанима да у овом тренутку у сали нису представници Лиге социјалдемократа који 
су из странке којој припада и господин Александар Кравић. Ми две и по године причамо 
да та коалициона комунална власт једноставно нема у Лиги социјалдемократа менаџерски 
капацитет о коме се све време говори и ми сматрамо да једноставно такав човек и та 
странка не треба да буду у овој власти и то је највећа мана овом списку већ постојећих 
кандидата. Знате, господин Кравић скоро све седнице је избегао да присуствује, да 
присуствује на скоро свим седницама, нисмо могли ништа да га питамо директно. На 
питања која су упућена на овој говорници или у јавности није одговарао јавно. Да нема 
смотре зимске службе вероватно не би знали ни да постоји.“  
 
 Председнице Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у излагању и 
замолила га да поштује достојанство Скупштине.   
 
 Бојан Радојевић: „Мислим да је ово веома конкретна и једноставна и јасна и 
неувредљива критика човека који не обавља своју функцију како треба по мишљењу 
одборничке групе. Тако да вас молим да ме у том смислу не прекидате и онако сам већ 
при крају свог излагања. Тако да, ево да закључим, Одборничка група Демократске 
странке Србије наставља своје опозиционо деловање, господину Ђурићу желимо срећу и 
успех у будућем раду, надамо се да ће имати довољно слуха за предлоге опозиције, да 
ћемо наставити добру комуникацију и да ће Новосађани имати од тога користи. Ми ћемо 
ето тако по природи ствари опозиционог деловања у овом парламенту гласати против 
избора Градоначелника, заменика и чланова Градског већа.“  
 
 Ђула Киш, председник Одборничке групе „Vajdasági Magyar Szövetség – Pásztor 
István – Савез војвођанских Мађара – Иштван Пастор“: „Одборничка група Савез 
војвођанских Мађара Иштван Пастор ће подржати избор Милана Ђурића за 
Градоначелника, избор заменика Градоначелника и избор чланова Градског већа и пре 
него што образложим зашто ћемо подржати прво бих честитао Милошу Вучевићу за 
избор министра у Влади Републике Србије. Са њим смо имали јако добре односе, јако 
пуно пројеката је урађено и мислим да смо допринели јачању веза између мађарског и 
српског народа и српског и мађарског народа и у Војводини и у Србији и између две 
земље. Пуно смо пројеката предложили, ти пројекти су дошли у Србију и схватили смо да 
су то испробани пројекти и ако је то помогло доста у Европи, помогло у Мађарској, онда 
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ће помоћи и у Србији. И сада да пређем на конкретно предлог избора Градоначелника. 
Моје мишљење, наше мишљење Одборничке групе да сада већ бивши Градоначелник је 
поставио одговарајућу особу за његовог наследника и то је прави пут да када радите 
нешто увек мислите на сутра, увек мислите на следеће да бисте иза себе оставили у праве 
руке све оно што сте почели, оно што сте завршили и нормално у животу, било је пар 
коментара да нешто није завршено у Новом Саду. У Новом Саду и у свим другим 
градовима никад неће бити све завршено. Ради се на бољитку, ради се на усавршавању 
свих инфаструктурних, капиталних инвестиција и то никада не може да буде завршено. 
Зашто? Зато што се увек понављају и увек се доводе нове технологије, нова достигнућа, а 
Нови Сад то жели, Нови Сад жели да се модернизује, да буде живот лакши, модернији у 
Новом Саду, прихватљивији. Зато желим пуно успеха будућем Градоначелнику Милану 
Ђурићу и наставићемо сарадњу.“ 
 
 Бојан Вулин: „Пре десет година заједно са Милошем Вучевићем обарали смо жуту 
власт у овоме граду. То је била велика победа, али доказ и потврда те победе јесте што 
десет година после место Градоначелника наслеђује неко из те опције са којом смо се 
заједно борили против жутог досовског режима. Због тога ја као одборник, али и Покрет 
социјалиста снажно подржавамо Милана Ђурића на место новог Градоначелника. 
Господину Милошу Вучевићу желимо све најбоље на новој позицији, велика је понос и 
част бити на месту министра одбране. Такође, велика је и понос Новосађана, града хероја 
да неко из Новог Сада води то министарство. О господину Ђурићу могу само да потврдим 
све добре речи које су овде рекли пре мене и са стране опозиције и са стране власти сви о 
господину Милану Ђурићу имају да кажу најбоље и ја се тим речима придружујем. 
Такође, ми као Покрет социјалиста ћемо дати све што можемо, као што смо давали и до 
сада да се заједно боримо у наставку овог мандата и да победимо све изазове који су пред 
нама. Али, такође показујемо и велико разумевање за њега и да му треба дати времена да 
оформи свој тим, иако је овај претходни био победнички, али у победничком тиму увек 
има неко ко је најгори. По нашем мишљењу, најгори у том тиму је био Александар 
Кравић представник ЛСВ. ЛСВ-а кога ни данас нема у овој Скупштини , па се тако 
надамо да их неће бити ни у Градском већу. Због тога, искрено се надамо да ће и у овом 
победничком тиму господина Ђурића бити људи и кадрова да успешно воде Нови Сад као 
што су га водили сада и надамо се да Лиге социјалдемократа Војводине нити његових 
представника, бивших, садашњих, више неће бити. Господине Ђурићу све најбоље, Нови 
Сад Вас подржава као и Покрет социјалиста.“ 
 
 Саша Новаковић, председник Одборничке групе ПОКРЕТ ОБНОВЕ КРАЉЕВИНЕ 
СРБИЈЕ: „Пре свега желео бих да честитам господину Милошу Вучевићу на избор на 
једну веома високу функцију, потпредседника Владе Републике Србије као и министра 
одбране. Сада већ бивши Градоначелник Града Новог Сада је у претходних десет година 
три пута биран на ту функцију што довољно говори колико поверење грађана је уживао. 
У том дугом периоду стајао је на челу тима који је водио Град. Да ли је било лако у том 
периоду, сигурно да није, да ли је он сасвим задовољан,  да ли су неке ствари могле боље 
или брже да се ураде по његовим речима могло је, али сасвим сигурно је да све оно што је 
урађено у претходном периоду треба поштовати и високо оценити. Ја сам планирао да 
говорим о неким стварима, међутим предухитриле су ме колеге које су изнеле похвале на 
рачун рада, ако говоримо о раду господина Милоша Вучевића као Градоначелника сасвим 
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сигурно је да део заслуга припада и његовом заменику као и члановима Већа који ће бити 
данас изабрани. Тако да у том смислу наша одборничка група ће подржати господина 
Милана Ђурића за Градоначелника, као и заменика Игора Црнобарца, као и све чланове 
Градског већа.“  
 
 Слободан Унковић: „Од увођења вишестраначког система у Србију пратим 
политичку сцену у Новом Саду и када би желео да поредим рад и резултате Милоша 
Вучевића са неким од његових претходника једноставно то је по мени неупоредиво. 
Аргументи за овакво моје мишљење су заиста бројни, неке смо чули, а неке ћу 
напоменути. Данас је Нови Сад град који се најбрже развија у нашој Републици, Град који 
има стабилне финансије, буџетску политику, потпуно уређену пореску политику на 
највишем могућем нивоу, једноставно Град који можемо да кажемо слободно Град 
будућности. 29 капиталних инвестиција је дошло задњих година у наш град што је 
проузроковало са нових 11.000 радних места што значи да имамо рекордно ниску стопу 
незапослености. Континентал, Бери Калебо, Нидек, Шнајдер, Аптив, Лир, само су неки од 
пројеката који су значајно допринели убрзаном развоју нашег града. Данас је Нови Сад 
центар ИТ индустрије која значајно доприноси и расту нашег укупног БДП-а. Социјално 
одговорна политика је увек била приоритет при доношењу сваког буџета. Напоменућу 
само неке резултате и неке мере предузете тако да данас имамо велике капацитете за 
смештај деце у вртиће, бесплатне вртиће за сву децу, нове савремене и реновиране домове 
здравља, Ковид болницу на Мишелуку, бригу о социјално угроженом становништву је 
увек било приоритет као и помоћ најугроженијим пензионерима у нашем Граду. Европска 
престоница културе, Омладинска престоница Европе, огромна улагања у културну 
инфраструктуру, као што су Балетска школа, Концертна дворана, као што су културне 
станице и значајно су унапредиле културан живот у нашем граду. Али да оставимо све то 
по страни, сви то знамо и сви аргументи су непобитни. Ја бих истакао једну врло значајну 
особину господина Милоша Вучевића а то је да је увео неку нову политичку коректност 
на наш политички дискус и уважавање политичких неистомишљеника, политичких 
противника, нешто што ће по мени оставити заиста великог трга у његовом деловању а 
што је јако потребно нашој политичкој сцени. Желим му пуно успеха у даљем раду у 
обављању ове одговорне функције у Влади Србије. Господин Милан Ђурић је човек који 
је доносио и креирао све ове одлуке које су данас допринеле томе да се Град развија на 
најбржи могући начин. Одговоран, мудар, човек који је приступачан за све нас, надам се, 
да ће успешно да настави да води овај град ка једном модерном европском центру. 
Господине Ђурићу у коалицији Социјалистичка партија Србије – Јединствена Србија 
имаћете пуну подршку за све одлуке које нас чекају које неће бити нимало лаке, биће 
сложене и биће тешке, ту смо за сваку врсту помоћи. Желим вам пуно успеха у раду и ту 
смо за сваку врсту подршке и помоћи.“ 
  
   Божидар Протић: „ Ја не желим да се бавим прошлости, желим да гледам у 
будућност. Дакле, нећу говорити о прошлим временима, говорићу о ономе што нас 
очекује. Господине Ђурићу, Милане Ђурићу не Милоше Ђурић, да вам честитам и да вам 
се захвалим. Овде ће неко рећи то су две различите ствари. И јесу а и повезане су. Желим 
да вам честитам јер ћете постати Градоначелник Српске атине, то је привилегија и част 
као нашег суграђанина, који сте рођени у Новом Саду, свако жели да буде први у месту 
где је рођен и где је потекао. То је изузетна привилегија на томе вам честитам. А зашто 
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вам се захваљујем? Прихватате се врло одговорне обавезе, врло одговорне функције која 
је препуна изазова у временима која нису превише лака, која су бременита, вероватно у 
проблемима који су у настајању. Пре неки дан сам чуо председницу Владе у оставци која 
је наговестила врло тежак период, то неће мимоићи ни Нови Сад. Имамо велике 
инвестиције које тек треба да започнемо, као што је регионална депонија, као што је 
пречистач. То су огромни трошкови које ће Град вероватно делом морати да 
партиципира. Превасходно средства су обезбеђена кинеским кредитом, и самим тим и у 
буџету Републике Србије. Дакле, мораћемо да се бавимо мало и питањима штедње, да 
будемо рационални у сваком погледу, вероватно ћемо морати размишљати и о 
реорганизацији управе, треба да размишљамо и о реорганизацији можда јавних предузећа, 
да видимо где су ресурси које можемо да употребимо у неке друге сврхе. Да ли можемо 
трошкове да алиментирамо као до сада трошкови ће расти далеко више него што ће 
можда наши приходи. Тога треба да будемо свесни. Због тога се захваљујем господину 
Ђурићу што се прихватио тако одговорне функције. Врло смо лепо сарађивали, почели 
смо од исте функције члана Градског већа за управу и прописе, то је врло захтеван и 
одговоран посао и на томе могу да вам честитам, радили сте га изузетно добро. Говоримо 
о тиму сваки тим мора да има тренера, тренер не мора да зна да даје голове, али тренер 
мора да има већи ауторитет од играча. Уколико то није случај, онда је то гомила дечака 
који игра фудбал на ледини. Господине Ђурићу ја мислим да ви тај ауторитет имате и да 
ћете одговорно и савесно и за добробит свих наших суграђана тај посао радити 
квалитетно. Овде су се сви изјашњавали како ће гласати, ја вас подсећам да је гласање 
тајно. Ја не бих желео да повредим Пословник и Закон коначно, али из моје дискусије, 
мојих опсервација, мислим да је извесно да ћу вам дати подршку а став одборничке групе 
је председник већ изнео. Ја ту не би ништа додавао. Наравно да ћу се сагласити. Дакле, 
хвала вам пре свега хвала вам и честитам вам на овој одговорној функцији.“ 
 
  Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
У складу са чланом 28. и 30. Пословника Скупштине Града, о избору 

Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа, Скупштина одлучује 
тајним гласањем већином гласова од укупног броја одборника. 

 
Чланом 45. став 3. Закона о локалној самоуправи, прописано је да када одлучује о 

избору Градоначелника, Скупштина Града истовремено и обједињено одлучује о избору 
заменика Градоначелника и чланова Градског већа. 

 
Чланом 31. Пословника Скупштине Града прописано је да о предложеним 

кандидатима за Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа 
Скупштина одлучује истовремено и обједињено, тајним гласањем заокруживањем „ЗА“ 
или „ПРОТИВ“ предлога у целини по поступку предвиђеним Пословником за доношење 
одлука тајним гласањем. 

 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада, прописано је 

да тајним гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар и најмање 
два одборника изабрана на седници, на предлог председнице Скупштине. 
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Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Лена Нешовић и Соња Радаковић из Одборничке групе  АЛЕКСАНДАР 
ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање наведени предлог. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 одборника 

гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 

 
Председница Скупштине је позвала Лену Нешовић и Соњу Радаковић да приступе 

председавајућем столу, ради помагања у спровођењу тајног гласања за избор 
Градоначелника, заменика Градоначелника и чланова Градског већа Града Новог Сада. 

 
На основу поднетог предлога за избор Градоначелника, заменика 

Градоначелника и чланова Градског већа израђује се гласачки листић исте боје и 
величине који су оверени печатом Скупштине а у складу са чланом 109. став 3. 
Пословника Скупштине.  

 
Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине Града да припреми 

гласачки листић. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања и позивала одборнице и 
одборнике да по азбучном реду почетног слова презимена приме гласачки листић, ради 
гласања, а секретар Скупштине је у списку одборника заокруживао одборника који је 
преузео гласачки листић. 

 
Председница Скупштине је прозвала по азбучном реду одборнице и одборнике: 

Милана Арњаш Радић, Живорад Арсић, Миленко Бачина, Веселин Бојат, Душан Бркић, 
Мирјана Василић, Цвија Васић, Весна Ватић, Младен Верначки, Слободан Веселиновић, 
Ивана Вујасин, Бојан Вулин, Јелена Граовац, Владимир Грбић, Бориславка Драгишић, 
Сања Драшко, Душанка Ђокић, Мирјана Ђукић, Милан Ђурић, Адријана Загорац, Дамир 
Злојутро, Ђурађ Јакшић, Немања Јанковић, Мирјана Јовановић, Јасна Казимировић Гајић, 
Кристина Караић, Јелена Кешељ, Ђула Киш, Недјељко Клисурић, Слободан Кокановић, 
Роберт Колар, Драгана Крагуљац, Мина Кресоја Огњановац, Мелинда Ладишић, 
Љубомир Ласица, Мирка Лукић Шаркановић, Данијела Малетић, Јелена Маринковић 
Радомировић, Марица Матијевић, Милорад Мирчић, Снежана Мушицки, Лена Нешовић, 
Саша Новаковић, Драган Пајић, Милан Палангетић, Игор Пејчић, Бранкица Перић, 
Душан Поповић, Зоран Поповић, Игор Поповић, Никола Поповић, Божидар Протић, 
Кристина Пуповац, Соња Радаковић, Бојан Радојевић, Милорад Рељић, Јелена Ровчанин, 
Срђана Самарџија, Маја Седларевић, Зоран Симоновић, Милош Скенџић, Љубомир 
Станишић, Иван Стрибер, Зоран Суботић, Слободан Тасић, Предраг Тешановић, Сандра 
Трифуновић Стојановић, Синиша Тркуља, Петар Ћировић, Сања Узелац, Славенко 
Унковић, Никола Урошевић, Слободан Цветковић, Игор Црнобарац, Јелена Црногорац, 
Симо Чабаркапа и Дубравка Џоџо. 
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Председница Скупштине је константовала да је свим присутним одборницама и 

одборницима омогућено да гласају и закључила поступак гласања. 
 
У складу са чланом 110. Пословника Скупштине Града, прешло се на утврђивање 

резултата гласања. 
 
Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да 

је 71 одборница и одборника примило гласачки листић и да је неупотребљених гласачких 
листића  седам. 

 
Председница Скупштине је замолила да се отвори гласачка кутија, како би се  

пребројавањем утврдио број гласачких листића у кутији. 
 
Председница Скупштине је утврдила да је у гласачкој кутији  био 71 гласачки 

листић, да од тога није било неважећих листића, односно да је био 71 важећи гласачки 
листић. 

 
Председница Скупштине је обавестила да се са важећег гласачког листића чита 

одговор „за“ или „против“, на основу чега секретар Скупштине бележи резултат гласања. 
 
Председница Скупштине је на основу члана 112. Пословника Скупштине Града 

Новог Сада констатовала да је 78 припремљених гласачких листића, да је седам 
неупотребљених гласачких листића, да је 71 одборник примио гласачки листић, да није 
било неважећих гласачких листића и да је 71 важећих гласачких листића. 

 
Председница Скупштине је објавила да је „за“ Предлог кандидата за 

Градоначелника, заменика Градоначелника и чланове Градског већа гласало 66 
одборника, да је „против“ предлога гласало пет одборника и констатовала да је са 66 
гласова „за“, односно већином гласова од укупног броја одборника Скупштина Града 
изабрала: За Градоначелника Милана Ђурића, за заменика Градоначелника Игора 
Црнобарца, за чланове Градског већа Адријану Месаровић, Милована Амиџић, Здравка 
Јелушића, Дину Вучинић, Далибора Рожића, доц. др Драгана Стајића, Огњена 
Цвјетићанина, Миру Раденовић, Бранку Бежанов, Милорада Радојевића, Александра 
Кравића, те да је Скупштина Града донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ГРАДОНАЧЕЛНИКА, ЗАМЕНИКА ГРАДОНАЧЕЛНИКА И ЧЛАНОВА 

ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је честитала Градоначелнику, заменику Градоначелника 

и члановима Градског већа Града Новог Сада на избору и пожелела им успешан рад. 
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Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 15 
минута, ради одржавања седнице Комисије за кадровска, административна и мандатно-
имунитетна питања у Свечаном салону, ради  утврђивања предлога одлука о престанку 
мандата одборника пре истека времена на које су изабрани, због избора на функцију.  

  
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 13.35 часова. 
 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

55 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 

Ад.број: 020-138/2022-I 
               020-139/2022-I 
5. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОЗИ ОДЛУКА О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА ПРЕ ИСТЕКА ВРЕМЕНА НА КОЈЕ 
ЈЕ ИЗАБРАН ЗБОГ ИЗБОРА НА ФУНКЦИЈУ 
 
С обзиром на то да су одборници Милан Ђурић и Игор Црнобарац изабрани за 

Градоначелника, односно заменика Градоначелника,  у складу са чланом 43. став 5. и 45. 
став 8. Закона о локалној самоуправи, престаје им мандат одборника у Скупштини Града.  

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге одлука о престанку мандата ових одборника, који су подељени 
одборницама и одборницима. 

 
С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада Милану Ђурићу. 
 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 

гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 
Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
ПРЕ ИСТЕКА ВРЕМЕНА НА КОЈЕ ЈЕ ИЗАБРАН ЗБОГ ИЗБОРА НА ФУНКЦИЈУ 

 
(Одлука  се  прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о престанку 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада Игору Црнобарцу. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 одборника 
гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је 
Скупштина једногласно донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРЕСТАНКУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
ПРЕ ИСТЕКА ВРЕМЕНА НА КОЈЕ ЈЕ ИЗАБРАН ЗБОГ ИЗБОРА НА ФУНКЦИЈУ 

 
(Одлука  се  прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је одредила паузу у раду Скупштине у трајању од десет 

минута ради одржавања седница Градске изборне комисије Града Новог Сада ради 
додељивања мандата одборницима и Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања у Савечаном салону, ради утврђивања предлога одлука о 
потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 13.55 часова. 
 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града присуствује 

61 одборница и одборник, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
 

Ад.број:  020-140/2022-I 
                020-141/2022-I 
6. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОЗИ ОДЛУКА О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА 
СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Градска изборна комисија је у складу са чланом 73. став 1. Закона о локалним 

изборима доделила мандат првим следећим кандидатима са Изборне листе 
АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ., којима није био додељен мандат одборника 
припадницима исте политичке странке: Кристини Жарић и Драгану Хемону и издала 
уверења о избору за одборнике Скупштине Града Новог Сада. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

размотрила је Извештај Градске изборне комисије и уверења о избору за одборника и 
утврдила предлоге одлука о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада. 
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Извештај Градске изборне комисије и предлози одлука Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања је подељен одборницама и 
одборницима. 

 
С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 

предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно.   
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о о потврђивању 

мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Кристини Жарић. 
 

Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је Скупштина 
једногласно донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука  се  прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о о потврђивању 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада, Драгану Хемону. 

 
Након гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 одборник гласао 

„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан, односно да је Скупштина 
једногласно донела 
 

ОДЛУКУ 
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Одлука  се  прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике, да ју је на основу 
члана 42. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Сања Драшко, председница 
Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА НАШУ ДЕЦУ. дописом од 26. октобра 
2022. године обавестила да је дошло до промене у саставу одборничке групе, односно да 
су одборничкој групи приступили нови одборници Кристина Жарић и Драган Хемон, као 
и да је за заменицу председнице одборничке групе одређена Драгана Крагуљац. 
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Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 
упитала да ли неко од одборника и одборница жели да постави одборничка питања. 

 
Пошто нико није желео да постави одборничко питање, председница Скупштине 

је закључила XXXII седницу Скупштине Града Новог Сада у 14 часова. 
 

 
 
 


